
 

   
Dagsorden tirsdag d.12/10-2021 kl. 18-20  
Lokale:  Fraværende: Sofie, Bo, Lars N.  

    

Punkter Ansvarlig Beskrivelse Tid Referat 

1. Protokol      
 
 

2. Siden sidst         

 
* Formand      

-Der har været en forældrehenvendelse omkring 
badsituationen efter idræt.  
-Der er kommet en henvendelse fra BUPL om hvad 
kvalitet er for forældre i skole/SFO – noget som Thomas 
opfordre andre fra SB at deltage i – det samles op 
umiddelbart efter mødet.  
-Der har været spørgsmål omkring skolepatrulje i vores 
p-område. 

* Ledelse      

-Der er nu ved at blive sat samtalehytterne op på vores 
udeområder, samt et nyt 5-kantet gyngestativ.  
-Der har været legepladsinspektion og der er fundet 
mange fejl og mangler – det er nu ved at blive udbedret. 
-De nye mennesker i huset er kommet godt i gang. 
(Musik) 
-Der har været afholdt åbent hus arrangement for 
kommende skolebørn – det var et fantastisk 
arrangement med omkring 150 mennesker der deltog.  
 -Der har været afholdt naturfagsuge i sidste uge – hvor 
der også var gode læringsoplevelser og besøg af forældre 
og børnehaver. 
-Charlotte – ny sekretær – deltager i december mødet 
hvor budgettet gennemgås.  

*AMO/MED       

-Der udarbejdes pt. en APV – hvor vi arbejder på at få 
svarprocenten så høj som muligt.  
-Derudover skal vi også lave en fysisk APV, da vi har 
flyttet så meget rundt i huset som vi har.  
-På MED-møderne har vi talt om trivsel og fravær.  

*Elevråd       

-Der har været afholdt elevrådsmøde, nu to gange, 
senest i sidste uge.  
-Der har ligeledes været afholdt fælleskommunalt 
elevrådsmøde, hvor Isabella er blevet valgt til formand 
også.  
-Der er skolevalg her på skolen i denne uge for 8. og 9. 
klasserne, hvor 6 elever fra 5. klasseses eleverne vil 
hjælpe med at være valgtilforordnede.   

* Andre  Alle     
 -Man kan uddanne mennesker til psykisk førstehjælp – 
kunne det være to medarbejdere man kan gøre det med? 



 

   
-Der er gode tilbagemeldinger på åbent hus i 
naturfagsugen fra forældrene.  
 
-Der har været en forældrehenvendelse omkring 
badsituation efter svømning og idræt – med et ønske om 
at det bliver debatteret om det er noget man skal eller 
om man som elev kan vælge det fra, og eller kan gå i bad 
for sig selv. Det er drøftet i skolebestyrelsen med 
følgende konklusion:  
Man skal som barn lære sin krop at kende, se andres 
kroppe, vide hvad der vil sige at være grænsesættende 
og bevidst om overfor hvad. Vi skal understøtte 
elevernes udvikling og kropsbevidsthed naturligt.  
Det er drøftet hvordan vi som skole kan overholde 
lovgivningen omkring fællesmål for idræt. Der skal være 
fokus på hvordan vi sammen får en naturlig tilgang - vi 
skal lære at vi ser forskellige ud og skabe rum for det.  
Det er de voksnes ansvar at skabe trygge rum med tilsyn 
og grænser.  
Det forventes at forældrene bakker op om at eleverne 
går i bad efter idræt.  
De rammer/omklædningsfacilitet Sophieskolen har til 
rådighed er de badefaciliteter som hallen og 
svømmehallen kan stille til rådighed. Der er ikke enkelte 
kabiner til rådighed.  

3. Revurdering af 
gældende 
principper Alle   

-De findes en hverdag fra kl. 17 til behandling af 
principper – i 3 timer.  
  

4. Tilbagemelding - 
vikardækning Thomas   

-Der er gode tilbagemeldinger fra medarbejderne og fra 
eleverne omkring vikarernes arbejde. Forældrene bakker 
op.  

5. Klokken Alle   

Overvejelser – for /imod – muligheder. 
-Der arbejdes videre med signal der kan benyttes i 05 ved 
afslutning af pauser. 
-Der er gode ideer om at finde et menneske, som kan 
hjælpe med at få eleverne med ind. (Måske der er en 
eller flere forældre der ønsker at biddrage med det)? 

6. Hvad tager vi 
med fra Corona Alle   -Forældre og skolen (rykkes til næste møde) 

7. Trafik Ledelse/alle   

 - Brainstorm på hvad skal der til for at alle forældre 
sætter deres børn af på cementen og lader eleverne gå. 
-Realskolen er rådet til ikke at stille  
Martin Stenstrup fra kommunen vil rigtig gerne være 
med til at observere trafikken omkring cementen. 
(Michael og Thomas vil gerne være med).  
-Der påbegynder halbyggeri – noget som vi skal være 
opmærksom på om den tunge trafik rammer vores 
skolebørn.  



 

   

8. Skovkøkkenet Alle   

Skovkøkkenet (overvej hvor mange penge man som 
forældre kan/vil give for mad til frokost for ens børn pr. 
måned). Kan der laves frugtordninger? Kan der laves 
wildcards til udsatte familier/børn? 
-Det aftales at bruge en time sammen med 
Skovkøkkenet. Lene og Jan invitere Eva med.  

9. Punkter til 
næste møde Alle   

-Skovkøkkenet 
-Projekt Femern 
-Trafik 
-Corona 

10. Eventuelt Alle Åben  -Næste møde rykkes til d. 9/11-2021 kl. 18.30 

11. Personfølsomt   

Elevrepræs
entanter 
deltager 
ikke  

 
Ja 

 

 


